
Europaudvalget

Til: Udenrigsministeren

Dato: 10. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EUU alm. del

Spørgsmål 87
Ministeren udtalte tilbage i juli 2019, at han mente man skulle kigge nærmere på om
bæredygtighedskapitlet var tilstrækkeligt robust med den begrundelse, at man ikke skulle
begynde at fælde mere skov i Brasilien (”Jeppe Kofod vil granske bæredygtighedskapitel
i Mercosur-aftale”, Policy Watch, den 23. juli 2019). Set i lyset af at skovbrandene i
Amazonas i 2020 var på det højeste i 12 år, kan ministeren så redegøre for om Udenrigs-
ministeriet har kigget afsnittet igennem og fundet det robust?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Torsten Gejl (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Eva Kjer Hansen
formand
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